



寶翠園
THE BELCHER'S

The Management Office of The Belcher's
Management Office, Tower 1, Podium,
The Belcher's, 89 Pok Fu Lam Road, Hong Kong.
Tel: (852) 2542 7238 Fax: (852) 2542 7188

Our Ref.: BEL/MO/2019/10/069N
Date : 28 October 2019

To : Owners/Occupants of The Belcher's
From : The Management Office of The Belcher's

Briefing Session for Arrangement of Provisional Renewal of Security Service Contract

For the security service contract of The Belcher's that will be expired on 31 October 2019, the tender exercise for the provision of security service at The Belcher's for 2019-2020 was conducted earlier.

However, due to the sudden withdrawal from Distinction Security Services Ltd. during the contract awarding process, the Management Office took an immediate action to enable continuity of the mentioned security service at the estate. To allay rumors about the tender handling and the future service arrangement, the Management Office would like to invite all residents to attend the below introductory session for realizing the truth and details:

Date	Time	Venue
30 Oct 2019 (Wed)	8:00 p. m.	Multi-purpose Hall, L9 The Belcher's Club

Should you have any further queries, please feel free to contact the Management Office on 2542-7238.

Thank you for your kind attention.

檔案編號 :BEL/MO/2019/10/069N

日期 :2019年10月28日

致 : 寶翠園各業戶
由 : 寶翠園管理處

有關保安服務合約過渡性安排簡介會

本處謹此通知各單位業戶，有關寶翠園的保安服務合約將於2019年10月31日屆滿，並已在較早前就新合約進行相關招標工作。

然而，因在判授合約過程中滙卓保安服務有限公司突然拒絕接受合約，管理處遂即時作出過渡性安排及決定，以令屋苑的保安服務得以維持。鑑於在招標處理及未來服務安排上出現種種謠言，為釋除業戶疑慮，管理處現誠邀各業戶撥冗出席以下簡介會了解真相及當中細節：

日期	時間	地點
2019年10月30日(星期三)	晚上八時正	寶翠園寶翠會 L9 多用途運動場

如有任何查詢，請致電 2542 7238 與管理處職員聯絡。敬希 垂注。

MS/cw

This notice will be removed on 31 Oct 2019
此通告將於 2019 年 10 月 31 日除下

